
  

 Zapisnik 

s 15. sjednice Upravnog vijeća Instituta za oceanografiju i ribarstvo 

održane 6. studenoga 2024. godine elektroničkim putem (Zoom Meeting) 

 

Prisutni članovi: 1. mr.sc. Goran Kolarić, predsjednik UV 

2. Hrvoje Puljiz, član UV 

3. izv. prof. dr.sc. Damir Kovačić, član UV 

4. dr. sc. Mladen Šolić, član UV 

   5. dr. sc. Leon Grubišić, član UV 

 

 

Ostali prisutni:  -    dr. sc. Živana Ninčević Gladan, ravnateljica IOR-a 

- Mirjana Drlje, dipl. iur., glavna tajnica IOR-a 
- Nevena Juras, mag. oec., šefica računovodstva i financija IOR-a 

 
 

Predsjednik Upravnog vijeća mr. sc. Goran Kolarić otvorio je sjednicu Upravnog vijeća u 10:00 

sati, pozdravio sve prisutne te utvrdio postojanje kvoruma. 

Upravno vijeće usvojilo je sljedeći 

Dnevni red: 

 

1. Prijedlog financijskog plana za 2025. i projekcije za 2026. i 2027. godinu 

2. Razno 

 

 

Ad 1) 

Šefica računovodstva i financija IOR-a prezentirala je Prijedlog financijskog plana za 2025. i 

projekcije za 2026. i 2027. godinu. 

Ukupni prihodi i primici za 2025 godinu planirani se u visini 10.512.659,00 eura, za 2026. 

godinu u visini 10.170.856 eura, a za 2027. godinu u visini 9.998.281 eura.  

Prihodi poslovanja po izvorima financiranja u 2025. godini odnose se na opće prihode i primitke 

u iznosu od 4.442.594 eura, vlastite prihode 1.621.290 eura i pomoći 4.448.775 eura.  

Opći prihodi i primici obuhvaćaju prihode za troškove plaća iz Državnog proračuna i 

materijalne troškove za provedbu programskog ugovora. Za navedene prihode dobiveni su 

limiti od strane Ministarstva znanosti, obrazovanja i mladih.  

Pomoći obuhvaćaju planirane prihode za projekte Hrvatske zaklade za znanost (HrZZ), sredstva 

Ministarstva poljoprivrede i drugih projekata gdje smo dobili obavijest o prijenosu sredstava, 

pomoći EU od stranih institucija i tijela EU, te 581- Mehanizam za oporavak i otpornost limiti 

dobiveni od strane MZOM u okviru programskog ugovora.  

Ukupni rashodi i izdaci za 2025. godinu planirani se u visini 10.512.659,00 eura, za 2026. 

godinu u visini 10.170.856 eura, a za 2027. godinu u visini 9.998.281 eura. 

Rashodi se odnose za provedbu aktivnosti u okviru projekta Hrvatske zaklade za znanost, 

projekta Ministarstva poljoprivrede, Programskog ugovora, projekata koje Institut obavlja za 

tržište te europskih projekta. 

U razdoblju od 2025.- 2027. godine ne planiraju se primitci od financijske imovine i 

zaduživanja. 



  

 

Upravno vijeće usvojilo je Prijedlog financijskog plana za 2025. i projekcije za 2026. i 2027. 

godinu. 

 

Ad 2)  
 

Ravnateljica Instituta informirala je Upravno vijeće o situaciji vezano uz projekt HIDROLAB. 

Institut od srpnja 2024. intenzivno pokušava organizirati sastanak s upravom Geodetskog 

fakulteta, a u kolovozu 2024. godine stupili smo u kontakt i s rektoratom Sveučilišta u Zagrebu 

kako bi se inicirao sastanak čelnika Geodetskog fakulteta i čelnika IOR-a, na kojem bi raspravili 

posljedice raskida Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava, a sve u svjetlu Sporazuma o 

partnerstvu između dekana Geodetskog fakulteta i IOR-a. Zasad nemamo točnu informaciju 

kada bi do tog sastanka moglo doći. 

 

Sjednica je zaključena u 10:30 sati. 

 

Zapisnik vodila:      Predsjednik Upravnog vijeća 

 

Mirjana Drlje, dipl. iur.                                                         mr. sc. Goran Kolarić 

 

                  

U Splitu, 6. 11. 2024.  

Broj: 50/ 15 /24 


